



# Volleyball Canada Beach Nationals

## Air Quality Guidelines

During Volleyball Canada Beach Nationals events, the Air Quality Advisory Guidelines may be activated depending on environmental conditions. These guidelines specifically pertain to air quality concerns that could impact participants during the event. They may be activated in conjunction with other Volleyball Canada policies, such as the [Extreme Heat Policy](#). Activation of the Air Quality Advisory Guidelines is solely at the discretion of Volleyball Canada.

### Guidelines

[Environment Canada's Air Quality Health Index](#) (AQHI) will be used as the official reporting mechanism for current environmental air quality conditions.

The AQHI considers a rating between 7 to 10 to be "High Risk" and a rating between 4 to 6 "Moderate Risk".

The Guidelines may be activated if the Provincial Government or a Regional Health Authority advises of Air Quality Health Advisory of a 7 or higher. Volleyball Canada may also choose to activate the guidelines should other relevant agencies advise of health risks for outdoor activities. Volleyball Canada has the sole authority to determine if the advisory is applicable.

#### Pre-Tournament

- If the AQHI reaches 7 or higher one hour prior to the first scheduled matches, the tournament may be delayed or cancelled until air quality improves.
- Teams are expected to arrive with the intention of playing until otherwise notified by Volleyball Canada.\*

\*Extremely high AQHI conditions may result in earlier tournament cancellations.

Commented [SG1]: We may need to adjust this if we're considering getting rid of the players meeting.

Commented [LD2R1]: Yes, good catch. I'll make a note so we remember.

#### During Tournament Play

- If the AQHI reaches a 7 or higher, game play may be cancelled or suspended until the air quality index is lowered.
- If the AQHI falls within a 4 to 6 rating on the AQHI, the following *may* be permitted at the discretion of the Tournament Committee:
  - Players will be permitted to drink water while walking between side switches (without delaying the matches)
  - One extra timeout per set per team
  - Should a team play back-to-back matches, 5 minutes of extra time will be added between those matches.



- Team referee assignments will be removed. Competing teams will be required to self officiate as we all track and submit the final score (spectators may help with score keeping).

## Communication

Volleyball Canada will notify all competing players via the following channels should the Air Quality Guidelines be activated:

- Announcement on event speakers
- Email to all registered participants
- Notification via Nationals social media channels (@VCNationals)
- Text notification to each team (this will go to team contact as listed during registration)
- Notification on the Beach Nationals results website

Please note that the Air Quality Guidelines can only be activated by Volleyball Canada. If teams have not been notified via the above-mentioned channels, they will not be permitted to initiate the Air Quality Guidelines.

Commented [SG3]: Assuming you put this because the system can do this?

Commented [LD4R3]: Yes, we can add information to our landing page on VBL.

Commented [SG5]: Can you look to update all other abbreviations as well

## Cancellation Procedures

Cancellations will be communicated through the previously mentioned platforms.

If unforeseen circumstances interrupt the match, the tournament committee has the right to cancel matches due to unsafe circumstances and/or scheduling obligations.

- **Scheduling:** Cancelled matches may be re-scheduled later in the day or the following day. Updated schedules will be posted on the tournament results website.
- **Rankings:** If the event is cancelled midway through playoffs (Day 3), all teams remaining in each tournament age category (that have not yet been eliminated) will tie for ranking.
- **Prizing:** If a tournament is cancelled, the following procedures shall be used when dispersing monies after the first match has been completed (*senior events only*):
  - Divide money equally between remaining teams.
  - If cancelled prior to completion of pool play, all teams with the ability to advance will receive an equal share of the money.
- **Refund:**
  - Cancellation prior to start of competition:
    - If no matches have been completed, a partial refund to participants will be issued.
  - Cancellation during competition:
    - There will be no refunds offered

Commented [LD6]: Wondering if we should review this stance - maybe a sliding refund depending on how far out the cancellation occurs?

Commented [SG7R6]: Doesn't necessarily say a full refund, but we can adjust wording to clarify



## Additional Information

Participants and spectators are encouraged to follow best practices related to managing poor or moderate air quality:

- Drink plenty of water and fluids
- Reduce strenuous physical activities, if you start to experience symptoms such as coughing and sore throat
- Take breaks and remove yourself from the environment (if possible)

If you have health conditions that may be aggravated by poor quality such as asthma, allergies, underlying medical conditions please avoid or reduce outdoor physical activity, if possible.



# Lignes directrices de qualité de l'air pour les Championnats nationaux de volleyball de plage de Volleyball Canada

Pendant les événements des Championnats nationaux de volleyball de plage de Volleyball Canada (VC), ces lignes directrices facultatives de qualité de l'air peuvent être mises en application en fonction des conditions environnementales observables.

Ces lignes directrices concernent distinctement les problèmes de qualité de l'air dans le cadre d'événements des Championnats nationaux de volleyball de plage qui pourraient affecter les participants.

Les lignes directrices facultatives de qualité de l'air peuvent être mises en application conjointement avec d'autres politiques pertinentes de Volleyball Canada, telles que la [Politique sur la chaleur extrême](#).

La mise en application des lignes directrices facultatives de qualité de l'air est à la discrétion exclusive de Volleyball Canada.

## Lignes directrices

La [Cote air santé d'Environnement Canada](#) (CAS) est utilisée comme mécanisme officiel de surveillance des conditions de qualité de l'air.

La CAS considère qu'une cote de 7 à 10 correspond à un « risque élevé » et qu'une cote de 4 à 6 correspond à un « risque modéré ».

Les lignes directrices peuvent être mises en application si le gouvernement provincial ou une autorité sanitaire régionale émet un avis sanitaire annonçant une cote de qualité de l'air de 7 ou plus. Volleyball Canada peut aussi décider d'appliquer les lignes directrices si d'autres organismes gouvernementaux pertinents signalent des risques pour la santé dans le cadre d'activités en plein air. VC dispose de l'autorité exclusive de déterminer si l'avis est applicable.

### Avant le tournoi

- Si l'indice AQHI atteint 7 ou plus une heure avant le début des premiers matchs prévus, le tournoi peut être reporté ou annulé jusqu'à ce que la qualité de l'air s'améliore.
- Les équipes doivent arriver avec l'intention de jouer jusqu'à avis contraire de Volleyball Canada\*.



\*Une CAS extrêmement élevée peut entraîner l'annulation anticipée des tournois.

#### Pendant les matchs de tournoi

- Si la CAS atteint 7 ou plus, la tenue des matchs est annulée ou suspendue jusqu'à ce qu'elle diminue.
- Si la CAS se situe dans une fourchette de 4 à 6, les mesures suivantes peuvent être autorisées à la discrétion du comité du tournoi :
  - autoriser les joueurs à boire de l'eau en marchant au moment des changements de côté (sans retarder les matchs);
  - donner un temps mort additionnel par manche et par équipe;
  - si une équipe joue deux matchs consécutifs, ajouter cinq minutes de temps additionnel entre ces matchs;
  - annuler les assignations d'arbitres à des équipes; exiger des équipes en compétition qu'elles s'arbitrent elles-mêmes et les aider à compter le pointage (les spectateurs peuvent aider à compter les points).

## Communication

En cas de mise en application des lignes directrices de qualité de l'air, VC informe tous les joueurs en compétition par les canaux suivants :

- annonce sur le système de sonorisation de l'événement;
- courriel à tous les participants inscrits;
- communication par le biais des canaux de médias sociaux des Championnats nationaux de VC (@VCNationals);
- envoi d'un SMS à chaque équipe (envoyé à la personne-ressource de l'équipe identifiée au moment de l'inscription);
- communication sur le site Web des Championnats nationaux de volleyball de plage de VC.

Veuillez noter que les lignes directrices sur la qualité de l'air peuvent uniquement être mises en application par VC. Si les équipes n'ont pas été informées par le biais des canaux susmentionnés, elles ne sont pas autorisées à appliquer les lignes directrices sur la qualité de l'air.

## Procédures d'annulation

Les annulations sont communiquées par le biais des plateformes susmentionnées.

Si des circonstances imprévues interrompent un match, le comité du tournoi a le droit de l'annuler en raison de circonstances dangereuses et/ou d'obligations de programmation.

- **Programmation** : les matchs annulés peuvent être reprogrammés plus tard dans la journée ou le lendemain. Les horaires mis à jour sont affichés sur le site Web du tournoi.



- **Classement** : si l'événement est annulé au milieu des éliminatoires (jour 3), toutes les équipes restantes dans chaque catégorie d'âge du tournoi (qui n'ont pas encore été éliminées) sont considérées comme égales au classement.
- **Prix** : en cas d'annulation d'un tournoi, les procédures suivantes sont appliquées pour la répartition des sommes après la fin du premier match (*épreuves seniors uniquement*) :
  - répartir l'argent de manière égale entre les équipes restantes;
  - en cas d'annulation avant la fin des matchs de groupe, toutes les équipes en mesure de se qualifier reçoivent une part égale de l'argent.
- **Remboursement** :
  - en cas d'annulation avant le début de la compétition :
    - si aucun match n'est terminé, les participants sont remboursés.
  - en cas d'annulation pendant la compétition :
    - aucun remboursement n'est prévu.

## Informations complémentaires

Les participants et les spectateurs sont encouragés à suivre les pratiques exemplaires liées à la gestion d'une qualité de l'air mauvaise ou modérée :

- boire beaucoup d'eau et de liquides;
- réduire les activités physiques intenses si vous commencez à ressentir des symptômes tels que la toux et les maux de gorge;
- prendre des pauses et se retirer de l'environnement (si possible).

Si vous êtes sujet à des problèmes de santé susceptibles d'être aggravés par une mauvaise qualité de l'air, tels que l'asthme, des allergies ou des problèmes de santé sous-jacents, évitez ou réduisez votre activité physique en plein air, si possible.